
 

 

 

ki je bila 30.08.2023 ob 15. uri v Modri dvorani Konferenčnega centra Celjskega sejma, Dečkova 

cesta 1, Celje. 

 

PRISOTNI: Franjo Bobinac, Metod Ropret, Miran Kos, Katja Koren Miklavec, Enzo Smrekar, Miroslav 

Cerar, Jošt Dolničar, Stanko Glažar, Jernej Kovačič, Damijan Lazar, Andraž Lipolt (prišel ob 16. uri), Pavel 

Marđonovič, Tadej Peranovič, Matjaž Rakovec, Stane Rozman, Boštjan Tušar. 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Dejan Crnek, Darja Gabrovšek Polajnar, Fiona Johnson, Borut Knavs, Andrej 

Ribič, Raša Sraka Vukovič. 

PRISOTNI PREKO MICROSOFT TEAMS: Zoran Kačičnik, Miran Müllner, Vojka Ravbar, Maja Zalaznik. 

Ostali prisotni: Primož Marinko (Nadzorni odbor), Branko Zorman (FŠO), Tone Jagodic (Komisija za etična 

vprašanja), Jože Zidar (STA), Blaž Perko, Uroš Mohorič, Matic Švab, Tomaž Jontes, Samo Košir, Peter 

Dokl, Lena, Gabršček, Alja Pahor, Rok Osojnik, Bojana Okorn Počivavšek (strokovna služba OKS-ZŠZ). 

 

F. Bobinac je ugotovil sklepčnost in pričel z vodenjem seje. 

Uvodoma je F. Bobinac pozdravil člane IO OKS-ZŠZ in goste, tudi tiste, ki so sejo spremljali na daljavo, saj 

je seja potekala tudi v hibridni obliki. B. Perko je naštel vse člane IO OKS-ZŠZ, ki so sejo spremljali na 

daljavo (V. Ravbar, Z. Kačičnik) in gostjo (M. Zalaznik), ob 15:10 se je pridružil tudi M. Müllner. 

 

AD1/ Potrditev dnevnega reda 

 

F. Bobinac je predlagal v potrditev z vabilom poslani dnevni red 7. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

Predlagani dnevni red je bil sledeč: 

1. Potrditev dnevnega reda seje 
2. Potrditev zapisnika s 6. redne in s 6. in 7. dopisne seje 
3. Imenovanje generalnega sekretarja OKS-ZŠZ 

 

NASLOVNIK KRAJ, DATUM 

članom 

IO OKS-ZŠZ 

 

 

 

 

Ljubljana, 05.09.2023 

ZADEVA 

ZAPISNIK z 7. redne seje IO OKS-ZŠZ 
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4. Poročilo o aktivnostih: 
a. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 
b. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 
c. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 
d. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 
e. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

5. Razno 

 

Sklep, ki je bil soglasno sprejet: 

129-7/2023 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje predlog dnevnega reda 7. redne seje IO OKS-

ZŠZ. 

 

AD2/ Potrditev zapisnikov s 6. redne in s 6. in 7. dopisne seje 

 

F. Bobinac je predal besedo B. Perku, ki je povedal, da je bila 15.6.2023 sklicana 6. redna seja IO OKS-

ZŠZ. V začetku julija je potekala 6. dopisna seja, na kateri je bila potrjena dopolnitev LPŠ 2023 za 

financiranje OFEM Maribor. V začetku avgusta je bila sklicana 7. dopisna seja, na kateri je bilo potrjeno 

revidirano Letno poročilo za leto 2022. 

Vsi trije osnutki zapisnikov so bili članom poslani v pregled, ni bilo pripomb. 

Vsi sklepi so bili realizirani z izjemo 55-2/2023 vezano na Pravilnik o priznanjih in nagradah OKS-ZŠZ. 

Strokovna služba bo pravilnik modificirala in ga predstavila na eni od prihodnjih sej. 

 

Soglasno so bili sprejeti naslednji sklepi: 

130-7/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 6. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

131-7/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 6. dopisne seje IO OKS-ZŠZ. 

132-7/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 7. dopisne seje IO OKS-ZŠZ. 

 

AD3/ Imenovanje generalnega sekretarja 

 

F. Bobinac je predal besedo M. Zalaznik, predsednici Komisije za pomoč pri izboru generalnega sekretarja 

OKS-ZŠZ, ki je predstavila postopek izbora. Na IO OKS-ZŠZ 10.5.2023 je bila potrjena Komisija za pomoč 

pri izboru generalnega sekretarja, imenovani so bili člani te komisije. M. Zalaznik je bila izbrana za 

predsednico, za zaupanje se je zahvalila vsem prisotnim. Nadaljnji postopek je bil sledeč: 19.5.2023, 20. 5. 

2023 in 21. 5. 2023 je bil na različnih mestih oz. medijih objavljen razpis za prosto delovno mesto 

generalnega sekretarja, in sicer na spletnih straneh OKS, v SOIC in tudi na socialnem omrežju LinkedIn ter 

na spletnih straneh STA. Odziv nanj je bil dober, bazen kandidatov kakovosten, odličen. Do roka za prijavo, 

15.6.2023, je prispelo 15 prijav, 1 kandidatka je nato odstopila od prijave. S strani komisije je bil narejen 

temeljit pregled prijav, s 7 kandidati so bili nato opravljeni razgovori preko aplikacije Zoom, in sicer med 

18.7. in 25.7.2023, skladno s strukturiranimi vprašalniki in ključnimi vsebinami. Na podlagi razgovorov je 
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zadevna komisija predlagala predsedniku v izbor 4 kandidate. Predsednik je nato evalviral vse te razgovore, 

predloge kandidatov. In bo skladno s 75. členom Pravil OKS-ZŠZ IO OKS-ZŠZ na seji predlagal kandidata 

za izbor. M. Zalaznik se je zahvalila vsem sočlanom komisije, ki so bili prisotni in aktivni. Veliko ur je bilo 

potrebnih, da se je izpeljal cel postopek, vsebinsko in koherentno, ter da je bil narejen izbor 4 kandidatov. 

Odločitev je na strani predsednika OKS-ZŠZ. 

F. Bobinac se je zahvalil M. Zalaznik, kot predsednici, in ostalim članom komisije, predvsem T. Jagodicu. 

Povedal je, da na intervjujih ni bil prisoten, jih je pa od poslušal kasneje. V širšem sklopu so člani komisije 

predlagali izbor. 

F. Bobinac je nadalje povedal, v kakšni smeri je pri izboru razmišljal: generalni sekretar je zaposleni, ki 

mora predstavljati interese slovenskega športa, prvi profesionalec slovenskega športa. Biti mora dovolj 

celovita oseba, imeti mora različna znanja in izhajati mora iz športa, biti blizu športa. Nadaljeval je, da je 

izhajal iz tega, kaj čaka OKS-ZŠZ, kakšna je njegova naloga, kakšni so prihodnji izzivi: priprave na OI Pariz 

in vidik financiranja. Pomembno bo tudi povezovati individualne in kolektivne športne panoge, velike in male 

športne zveze,… Generalni sekretar mora biti tudi kompatibilen s celotno ekipo na OKS-ZŠZ, predvsem z 

vodji. Ta vidik je bil prav tako zelo pomemben, da konsistentnost ekipe ostaja. 

F. Bobinac je, na podlagi predstavljenega, predlagal IO OKS-ZŠZ, da za generalnega sekretarja OKS-ZŠZ 

imenuje Tomaža Jontesa. Predlagani kandidat je notranji človek, izhaja iz športa, bivši športnik, tekmovalec,  

športni trener, športni funkcionar, dolgoletni predsednik Kluba sponzorjev, podpredsednik uprave…. V 

preteklih mesecih je pokazal strast in veselje za delo, dobro lahko dopolni ekipo. Je deloven, zaupanja 

vreden, rad ima šport in ima energijo za sprejetje vseh prihodnjih izzivov. 

F. Bobinac je na koncu povedal, da je bilo v izboru veliko dobrih kandidatov. V prihodnosti, v kolikor bodo 

finance dopuščale, lahko kot del ekipe povabimo še koga iz tega nabora, predvsem sta bili zanimivi dve 

kandidatki. 

V nadaljevanju se je T. Jontes predstavil: s svojo športno (igralsko, trenersko, funkcionarsko), izobraževalno 

in poslovno potjo je pridobil široko znanje v športu in gospodarstvu. Izkušnje so ga naučile, kako delovati v 

timskem okolju in obenem voditi ekipo, sprejemati odločitve in reševati probleme. Posebno pozornost bo 

namenil organizacijski klimi – timsko usmerjeno delo, posodobili bi poslovne procese, marketinško in PR 

strategijo. Še poglobili bi odnose s sponzorji in nadgradili sodelovanje z državo. Več pozornosti je potrebno 

nameniti EU razpisom, za stabilizacijo in dvig prihodkov. Za uspešno delo je ključno vzajemno sodelovanje 

z vsemi članicami OKS ZŠZ: različne oblike strokovne in izobraževalne pomoči, prenos dobrih praks, 

maksimalna podpora promocije gibanja in zdravega načina življenja. Potrebno je še nadgraditi sodelovanje 

s strokovnjaki, znanstveniki s športnega področja in nasploh znanstvenega sveta. Nadalje je povedal, da je 

potrebno na mednarodnem parketu še bolje pozicionirati Slovenijo kot športno velesilo, tudi v sodelovanju 

z diplomacijo in gospodarstvom, cilj je pridobiti še več pomembnih mest znotraj mednarodnih športnih 

organizacij. Poudaril je še naslednje tri pomembne teme – vključevanje športnikov in trenerjev, tako med 

kot po karieri, enakost spolov in trajnostni razvoj. 
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M. Rakovec je izrekel iskrene čestitke, menil je, da je odločitev prava. Vsi, ki delujejo v športu, poznajo pot 

T. Jontesa, ki je na različne načine pomagal športu, športnikom, zvezam in društvom. Zahvalil se je B. Perku 

za dolgoletno dobro sodelovanje. Nadalje je ocenil, da ima OKS-ZŠZ s celotno ekipo velike možnosti pri 

sodelovanju z Vlado RS, da se naredijo premiki pri razvoju športa, športne infrastrukture in pri organizaciji 

prvenstev. Na podlagi izkušenj se ne bojimo več organizirati velikih prireditev.  

J. Dolničar je pohvalil izbor. S T. Jontesom je odlično sodeloval v preteklih letih, računa na dobro 

sodelovanje, da bo dobro povezoval tudi sedaj. B. Perku se je zahvalil za dosedanje sodelovanje, zvezi je 

bil vedno naklonjen, tudi v težjih časih, ki jih je imela zveza.  

T. Jagodic je pohvalil izbor, prijavljenih je bilo veliko odličnih kandidatov, komisija je naredila izbor štirih. 

Verjame, da bo T. Jontes dobro izpolnil, kar se od njega pričakuje. Ključno je, da bo znal povezovati, 

usklajevati različne interese v športu, tudi sprejemati kompromise. 

M. Kos je povedal, da je zadovoljen s predlogom, ki je bil podan. Hkrati je bil presenečen, koliko odličnih 

kandidatov se je prijavilo, v smislu zornega kota, koliko oseb je pripravljeno delati v dobro slovenskega 

športa. Povedal je, da spoštuje predlog predsednika, saj mora biti med predsednikom in prvim operativcem 

OKS največje zaupanje. 

Nadalje je povedal, da ima občutek, da so zaposleni oz. del zaposlenih na OKS-ZŠZ premalo 

samoiniciativni, imajo premalo izvirnih idej, premalo poskušanja novih priložnosti. Zato je prosil T. Jontesa  

za pomoč v tej smeri, za boljšo inovativnost, prodornost, da se izkoristi čas, v katerem živimo. 

M. Zalaznik je povedala, da ima T. Jontes izjemno zaupanje, hkrati pa so pričakovanja visoka. Povedala je, 

da je T. Jontes timski človek, ima razumevanje do ljudi. Verjame, da bo dobro timsko sodeloval z vsemi 

akterji. Zahvalila se je predsedniku za odločitev. 

V. Ravbar je povedala, da verjame, da bo na tej poti T. Jontes naredil še več, zaželela mu je veliko 

uspešnega dela. Zahvalila se je B. Perku in ekipi za dosedanje delo, saj se ne sme pozabiti na preteklost, 

ko se postavlja prihodnost. 

S. Glažar je povedal, da so na NZS dobro sodelovali s T. Jontesom. Prepričan je, da bo delo dobro opravljal 

tudi sedaj. Zahvalil se je B. Perku in ekipi. 

 

F. Bobinac je zaključil z mislijo, da resnično želi, da gre ekipa naprej združeno in enotno. Predlaga 

komplementarnost ekipe, saj bo le tako lahko le-ta uspešna. Zahvalil se je B. Perku za dosedanje delo. 

 

Soglasno je bil sprejet sledeči sklep: 

133-7/2023 IO OKS-ZŠZ skladno s 75. členom Pravil OKS-ZŠZ imenuje Tomaža Jontesa  

za generalnega sekretarja OKS, in sicer od 1.9.2023 naprej. IO OKS-ZŠZ 

pooblasti predsednika OKS-ZŠZ, da z njim sklene ustrezno pogodbo. 
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Vsi prisotni so T. Jontesu zaželeli srečno in uspešno delo v korist športa. 

AD4/ Poročilo o aktivnostih 

 

F. Bobinac je povedal, da se, skladno z dogovorom, poročila predstavijo na kratko oz. predvsem o stvareh, 

ki so drugačna kot v poročilih, ki so jih člani IO OKS-ZŠZ predhodno prejeli z gradivom. 

 

A. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 

 

F. Bobinac je predstavil Povzetek pregleda aktivnosti predsednika med obema sejama IO OKS-ZŠZ, ki so 

ga člani prejeli pred sejo. Poudaril je, da je bil OFEM Maribor uspešen, angažiranost je bila izredno dobra, 

sodelovalo je 10 nacionalnih panožnih zvez, vključeno je bilo celotno predsedstvo. Odziv je bil izjemno 

dober. Nadaljeval je, da je bil 23.8.2023 opravljen sestanek z NPŠZ kandidatkami za OI Pariz. 

Napovedal je, da bo 25.9.2023 OKS-ZŠZ gostil vodstvo vzhodno evropskih in centralno evropskih 

komitejev, podskupino EOC, ki je pomembna in zelo vplivna. 

Z. Kačičnik je povedal, da je bilo tekmovanje OFEM Maribor vzorno, sodelovanje več kot vzorno. Hvaležen 

je celotni ekipi OKS in OFEM, da je bil uspešno zaključen tako lep dogodek. Udeležba obiskovalcev na 

dogodkih je pokazala, da sta mesto in tudi država živela s tem dogodkom, ki je pustil pečat na mladih 

tekmovalcih, pri spremljevalnih ekipah ki so bili navdušeni nad organizacijo in klimo. Zahvalil se je celotni 

ekipi OKS. 

 

B. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 

Za morebitna vprašanja je bil na voljo M. Ropret, ki je poudaril, da priprave na OI Pariz potekajo po 

programu, odpadle so Svetovne igre na mivki na Baliju. Poročilo je bilo dano v gradivu pred sejo. Ni bilo 

vprašanj. 

M. Ropret je podal predlog zveze, ki jo zastopa, da bi OKS-ZŠZ pokril logistične stroške (6 letalskih kart), 

nekaj opreme in komunikacijo za prihajajočo tekmo odbojke sede, ki sodi v sklop Sredozemskih iger na 

mivki v Heraklionu. Svetovni trend uspešno vključuje para šport v svoj športni program. Uspešna izvedba 

dogodka bi tako tudi odprla pot za prihodnjo vključitev para športov v uradni program sredozemskih iger. 

F. Bobinac je izrazil veliko podporo para olimpizmu.  

D. Lazar je povedal, da v svetu intenzivno poteka integracija med olimpizmom in para olimpizmom, v 

Sloveniji nekoliko zaostaja. Zveza, ki jo zastopa, namreč ne more kandidirati za sredstva sredozemskih iger 

s strani države zato se obračajo na tiste organizacije, ki sredstva lahko prejemajo. Sredstev prav tako ne 

dobijo tudi za mlade. To so anomalije, ki jih je potrebno urediti v prihodnje. Podprl je gesto, da se 3 punce 

in 3 fantje udeležijo sredozemskih iger. 

F. Bobinac je povedal, da bo o tej problematiki OKS-ZŠZ govoril na naslednjem sestanku z Ministrstvom za 

gospodarstvo, turizem in šport, da se problem sistemsko reši za naprej. Možnost financiranja vidi tudi preko 

ESS projekta, projekt športa invalidov. 
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P. Marđonović je povedal, da podpira, vendar upa, da obstaja možnost tudi za ostale discipline npr. para 

kolesarstvo in za druge manjše in manj razvite discipline. Glede predloga predlaga, da se podpora ovrednoti 

vnaprej, ne le pavšalno. To bi lahko bil model za naprej. 

E. Smrekar je menil, da se je potrebno take vrste pomoči lotiti sistemsko, enakost za vse članice. Menil je, 

da bi se moral IO OKS-ZŠZ vzdržati odločitev v takšni obliki. Predlagal je, da se take predloge naslovi na 

strokovno službo, IO OKS-ZŠZ lahko le z dopisno sejo potrdi. Poiskati je potrebno rešitev, nato se predlaga 

IO OKS-ZŠZ, da bo bolj korektno do ostalih članic. 

M. Ropret se je s tem strinjal. 

D. Lazar se je strinjal, da je to tema za strokovne službe. 

F. Bobinac je predlagal, da strokovna služba oceni situacijo, ovrednoti zahtevek. Po potrebi o tem nato 

odloča IO OKS-ZŠZ na dopisni seji. Na eni strani OKS-ZŠZ želi pomagati, po drugi strani pa mora biti ta 

pristop enakovreden za vse članice, sistemski. 

 

C. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 

F. Bobinac je predal besedo M. Kosu, ki je na kratko predstavil poročilo. Le-tega so člani predhodno prejeli 

kot gradivo. Nadaljevali bodo z analizo aktivnosti na področju športa za vse, ustrezne predloge in ukrepe 

bomo dodali strategiji in nacionalnemu programu športa, ki se bosta pripravljala. Na oddelku imajo visok 

cilj, da pripravijo konkretne predloge zakonskih in podzakonskih sprememb, saj je analiza pokazala, da bi 

bilo potrebno tesnejše sodelovanje več ministrstev.  

 

D. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 

F. Bobinac je predal besedo K. Koren Miklavec, ki je poročala o delu odbora. Povedala je, da je 

področje potrebno umestiti tako, kot je bilo zastavljeno v začetku mandata. 

 

G. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

F. Bobinac je predal besedo E. Smrekarju, ki je na kratko povzel ključne poudarke poročila. 

E. Smrekar je povedal, da se na ravni države pripravlja zakonodaja namenjena organizaciji velikih športnih 

dogodkov. OKS-ZŠZ trenutno ni aktiven. Predlagal je, da se Odboru za gospodarstvo in finance naloži, da 

znotraj nabora članstva formira delovno telo, ki v sodelovanju s strokovno službo in ostalimi, aktivno poseže 

v pripravo te zakonodaje. Potrebno je zagotoviti, da ta zakonodaja upošteva nacionalne panožne športne 

zveze, ne samo komercializacijo športnih dogodkov, ki dostikrat ne prinese nič sami športni bazi. 

F. Bobinac je podprl predlog, saj je potrebno k tej spremembi zakonodaje aktivno pristopiti v izogib 

morebitnim sistemskim napakam. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

 
134-7/2023 

IO OKS-ZŠZ se seznanja, da bo Odbor za gospodarstvo in finance ustanovil 

delovno skupino, ki bo pripravila predloge in bo aktivno vključena v pripravo 

zakonodaje o organizaciji velikih športnih dogodkov. 
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Soglasno je bil sprejet tudi naslednji sklep: 

135-7/2023 IO OKS-ZŠZ se seznanja z vsemi aktivnostmi med obema sejama. 

 

AD5/ Razno 

F. Bobinac je predal besedo M. Kosu, ki je prenesel sporočilo županje občine Črna v želji, da bi OKS-ZŠZ 

pomagal pri odpravljanju škode, ki so jo povzročile poplave. Prosila je tudi za pomoč s strani NZS. M. Kos 

ji je pojasnil, da OKS-ZŠZ že sistemsko zbira podatke o posledicah poplav in obljubil, da bo idejo prenesel 

naprej. S. Glažar je dodal, da tudi NZS zbira te podatke in pripravlja ukrep skupaj z UEFO. Ko bodo podatki 

zbrani skupaj z višino sofinanciranja, bodo o tem obvestili vse sodelujoče. 

Nadalje je F. Bobinac prisotne informiral, da je Etična komisija aktivna in po njegovem mnenju dobro 

sestavljena. Medijsko so bili namreč izpostavljeni primeri sumov spolnega nasilja, ki so šport prikazali v 

negativni luči. Ideja je, če bi prišlo do prijav na to temo, da bi Etična komisija lahko sprejemala pritožbe tudi 

s tega področja. K sodelovanju je bila povabljena prof. dr. Maja Smrdu, psihiatrinja, ki se je pripravljena 

posvetiti tej problematiki. Tudi to področje bo tako sistemsko rešeno. Zahvalil se je J. Dolničarju, T. Jagodicu 

in M. Smrdu za pripravljenost delovanja v tej smeri. 

E. Smrekar je opozoril, da morajo imeti tudi članice urejene pravilnike, žvižgače, kam se javlja. 

Članice je treba spodbuditi, da to uredijo, ali ima strokovna služba pregled nad tem. Predlagal je, da se jih 

ponovno vzpodbudi, da se to uredi. 

T. Jagodic je povedal, da je narejena analiza glede tega in stanje ni najboljše, saj zveze te problematike 

nimajo najbolje urejene. Potrebno je narediti korak naprej. Se pa zveze začenjajo zavedati pomena. 

J. Dolničar je povedal, da je ena od delovnih usmeritev Etične komisije tudi ta, da bo predlagana aktivnost 

v smislu osvežitve te problematike, kot do npr. sestanki s športnimi subjekti (predvsem trenerji, najmlajšimi 

športniki).  

Glede dveh prejetih pobud za presojo na temo suma spolnega nasilja je sporočil, da v prvem primeru 

osumljenec ni več aktivni član športnega kluba, trenutno stanje ugotavlja policija zato je Etična komisija 

ustavila vse postopke. V drugem primeru se ne da ugotoviti suma. 

M. Cerar je povedal, da so športne zveze vnesle v progam športni kodeks in to ni nova zadeva. Res pa je, 

da razširjenost tega ni šla v takšno širino kot smo si zaželeli. Zvezam, ki so v tej smeri delovale in so kodeks 

sprejele, je čestital.  

P. Marđonoviča je zanimalo, kako je s primerom R. Dobnikar. 

J. Dolničar je povedal, da je primer v obdelavi, postopki trajajo kar nekaj časa, ker so udeleženi uradni 

organi. Zadeva je predana policiji, povpraševanje je naslovljeno na njih. Vse vpletene osebe so predhodno 

prosili za izjavo. Čaka se odločitev policije. 

Z. Kačičnik se je zahvalil B. Perku, M. Švabu in L. Kermelju za pomoč na terenu v občini Črna na Koroškem.  

S. Glažar je povabil 15.9.2023 ob 20. uri v Stožice na dobrodelno nogometno tekmo, kjer se bo zbiralo 

sredstva za prizadete v nedavnih poplavah. 
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F. Bobinac je zaključil: 

Na sestanku z MGTŠ bo ena izmed tem tudi infrastruktura v Sloveniji. OKS-ZŠZ je dobil s strani MGTŠ 

vlogo koordinatorja oz. nosilca pri pripravljanju nacionalnih olimpijskih športnih centrov v različnih občinah 

po Sloveniji. OKS-ZŠZ je tudi nosilec za popis škode na športnih objektih zaradi poplav. 

Nadalje je povedal, da se bo osebno zelo angažiral, da se najde rešitev za BŠP. Upa, da bo rešitev znana 

v naslednjih mesecih, ki bi pozitivno vplivala na poslovni rezultat OKS-ZŠZ. 

Čestital je J. Kovačiču za zlato občinsko priznanje za delo v športu. Člani IO OKS-ZŠZ so mu zaploskali. 

 

M. Rakovec je opozoril, da sam postopek za pridobivanje gradbenega dovoljena in sprejetja OPPN traja 

najmanj 2 leti. Država ima zelo malo zemljišč, povezati se je potrebno z župani, kdo bo dal zemljišče za 

športne objekte. Opozoril je, da je potreben javni arhitekturni natečaj za gradnjo vse športnih objektov, ki so 

po vrednosti večji od 0.5 mio EUR, za kar je potrebno še dodatno 1 leto. Dolgotrajni so tudi postopki za 

pridobivanje gradbenega dovoljenja. Tako lahko mine kar precej časa do same izvedbe. Imamo pa na voljo 

150 mio eur za 5 let, kar je zaradi zgoraj navedenega zelo malo časa. 

M. Ropret se je strinjal, da so postopki dolgi, kar je težava. Povedal je še, da je opravil obisk v občini 

Ankaran , kjer imajo izjemno željo, da bi postavili nacionalni panožni center vseh športov na mivki (odbojka, 

tenis, nogomet, rugby,…). 

 

F.Bobinac je zaključil sejo in vse prisotne povabil, da se udeležijo skupščine.  

Datum naslednje seje bodo člani prejeli v začetku naslednjega tedna. 

 

 

Seja se je zaključila ob 16:40. 

 

Zapisala Bojana Okorn Počivavšek 

         Franjo Bobinac 

         Predsednik OKS-ZŠZ 


